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Rada Miejska w Wołominie
Radni - Sesja

Protokół nr XXIV 

XXIV Sesja w dniu 22 października 2020 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków.   

Obecni:

1. Aneta Adamus
2. Edyta Babicka
3. Agata Bochenek
4. Karol Cudny
5. Andrzej Fuśnik
6. Marcin Godlewski
7. Beata Gomse
8. Marek Górski
9. Robert Kobus
10. Paweł Kocik
11. Agnieszka Koza 
12. Ryszard Madziar
13. Janusz Mirowski
14. Katarzyna Pazio
15. Wojciech Plichta
16. Krzysztof Rembelski
17. Paweł Rozbicki
18. Bogdan Sawicki
19. Piotr Sikorski
20. Kazimierz Tarapata
21. Magdalena Zych

1. Otwarcie obrad;
- Marek Górki- Przewodniczący Rady

Przywitał  przybyłych  radnych,  kierownictwo  Urzędu  Miejskiego  w  Wołominie  oraz  sołtysów.
Stwierdziwszy kworum o godzinie 10:15 otworzył XXIV sesję Rady Miejskiej w Wołominie kadencji
2018-2023. 

Przewodniczący  poprosił  wszystkich  o  powstanie  i  uczczenie  minutą  ciszy  pamięci  zmarłego
wieloletniego  radnego  i   Przewodniczącego  Rady  w  latach  1998-2000  Krzysztofa  Wytrykusa  .  

2. Wybór sekretarza obrad;

- Piotr Sikorski- radny

Zgłosił kandydaturę radnej Anety Adamus na sekretarza obrad .

Radna Aneta Adamus wyraziła zgodę na kandydowanie.
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Głosowano w sprawie:
wyboru sekretarza obrad;. 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse, 
Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Katarzyna Pazio, 
Wojciech Plichta, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
NIEOBECNI (3)
Karol Cudny, Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

3. Ustalenie porządku obrad;

W dyskusji wzięli udział:

- Marek Górski – Przewodniczący Rady

Poinformował, ze wpłynął wniosek Burmistrza Wołomina o wprowadzenie do porządku obrad projektu
uchwały w sprawie odwołania wyborów do organów Sołectwa Mostówka w Gminie Wołomin.

- Magdalena Zych- radna

Zgłosiła wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad dwóch projektów uchwał, tj. uchwały w sprawie
przystąpienia  do sporządzenia  zmiany Studium i kierunków zagospodarowania  przestrzennego gminy
Wołomin oraz przystąpienia do sporządzenia mpzp dla terenu położonego w Wołominie pomiędzy ul.
Piłsudskiego,  Błońską  i  Krakowską.  Radna  uważała,  że  te  projekty  uchwał  powinny  być  najpierw
skonsultowane  z  mieszkańcami.  Dochodzą  do  niej  głosy  mieszkańców,  którzy  są  niezadowoleni  z
pomysłu wybudowania na tym terenie nowego budynku Komendy Policji. Radna uważa, że sporządzenie
studium jest kosztowne i jeżeli mieszkańcy nie zgodzą się na te zmiany, to będzie to strata pieniędzy. 

- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina

Powiedziała, że szanuje każdy głos mieszkańców. Mają oni prawo wypowiadać się w sprawach dla nich
istotnych, które dzieją się na terenie miasta i gminy. Pani Burmistrz przypomniała, że niedawno została
pojęta  uchwała  intencyjna  w  sprawie  przekazania  działki  na  potrzeby  budowy  komisariatu.  Samo
przystąpienie  do  zmiany  Studium  i  przystąpienie  do  sporządzenia  planu  zagospodarowania
przestrzennego właśnie otwiera dyskusje i daje pole do manewru, żeby w sposób zgodny z przepisami,
mieszkańcy  mogli  się  wypowiedzieć  w  tym temacie.  Oczywiście  radni  zdecydują  w  głosowaniu  na
wnioskiem,  ale  poprosiła  ich  o zastanowienie,  czy  nie  lepiej  zastosować takiej  procedury,  która  jest
zgodna z przepisami prawa. I wtedy mamy wyłożenia tego planu, mamy dyskusję publiczną, mieszkańcy
mogą  składać  wnioski.  To  są  instrumenty  demokratyczne,  które  dają  legitymację  mieszkańcom  do
wypowiadania się w istotnych dla nich tematach. 

Pani  Burmistrz  dodała,  że  będzie  bronić  pomysłu,  ponieważ  wszyscy  wiemy,  jak  potrzebny  jest
nowoczesny komisariat. I nie chodzi tu tylko o jakość pracy policjantów, ale jeżeli ta inwestycja dojdzie
do skutku, to uwolnią się lokale, które obecnie są w dyspozycji Policji,  a które są własnością gminy.
Choćby lokale przy ul. Legionów są niezbędne do prowadzenia prawidłowej polityki senioralnej. W jej
ocenie  to  nie  jest  właściwy  czas  na  odstępowanie  od  zmiany  Studium  i  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego,  ponieważ  przegłosowanie  uchwał  o  przystąpienia  do  tych  zmian
otwiera dobrą dyskusję.
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- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Przypomniał,  że  to  Starosta  zaproponowało  tę  wspólną  inwestycję.  Oczywiście  inwestorem  będzie
Policja.  Starostwo  dysponuje  większością  terenu,  i  to  Starosta  zaproponował,  żebyśmy  wspólnie
udostępnili  grunty  Policji  na  wybudowanie  nowego  komisariatu.  Zgodził  się  z  panią  Burmistrz,  że
przystąpienie do zmiany studium oraz zmiany mpzp otwiera dyskusję. Przypomniał, że to od Rady zależy
czy ten plan zostanie uchwalony. Jeżeli jakakolwiek uwaga zostanie uznana za zasadną, to plan wraca do
ponownego procedowania. 

                                                             Na salę obrad przybył radny Karol Cudny 

- Magdalena Zych (Ad Vocem)- radna

Chciała jeszcze raz podkreślić to, co na posiedzeniu Komisji mówiła Naczelnik Wydziału Urbanistyki
oraz Zastępca Burmistrza, że opracowanie Studium to są koszty. Z tego co  radna zrozumiała, to jeżeli
będą zastrzeżenia mieszkańców, to istnieje duże prawdopodobieństwo, że ta inwestycja nie dojdzie do
skutku,  bo  mieszkańcy  nie  wyrażą  na  to  zgody.  Wg radnej  najprawdopodobniej  tak  będzie,  dlatego
szkoda pieniędzy na zmianę Studium. Ciągle mówi się, że jest dużo wakatów w Policji, że brakuje ludzi
do pracy, więc radna zastanawia się po co budować nowy budynek? Komu jest to potrzebne. 

- Bogdan Sawicki- radny

Zgodził się Panią Burmistrz, że przystąpienie do zmiany Studium to jest logiczne podejście, ponieważ
wtedy są przeprowadzone prawidłowe konsultacje z mieszkańcami i wtedy radni mogą podjąć decyzję,
czy komenda jest potrzebna, jakie środki należy na nią przeznaczyć. Poza tym według radnego miasto
powiatowe bez komendy to jest kpina. 

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Powiedział, że to Rada w głosowaniu musi zdecydować czy te uchwały zostaną zdjęte z porządku obrad.
A nawet jeżeli one dziś zostaną przegłosowane, to wcale nie znaczy, że gotowy już mpzp zostanie później
uchwalony. Tak naprawdę to radni już mogą zgłaszać wnioski do tej uchwały, a tym samym narzucić
pewne kierunki jego powstawania. 

Głosowano wniosek w sprawie:
zdjęcie z porządku obrad projektów uchwał ws przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Wołomin oraz przystąpienia do sporządzenia mpzp 
dla terenu położonego w Wołominie pomiędzy ul. Piłsudskiego, Błońską i Krakowską;. 

Wyniki głosowania
ZA: 1, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (1)
Magdalena Zych
PRZECIW (17)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Katarzyna
Pazio, Wojciech Plichta, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata
BRAK GŁOSU (1)
Paweł Rozbicki
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NIEOBECNI (2)
Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

Głosowano wniosek w sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie odwołania wyborów do organów Sołectwa
Mostówka w Gminie Wołomin;. 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Katarzyna
Pazio, Wojciech Plichta, Paweł Rozbicki, Piotr Sikorski, Magdalena Zych
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata
NIEOBECNI (2)
Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

Głosowano w sprawie:
Ustalenia porządku obrad;. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (16)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Katarzyna Pazio, Wojciech 
Plichta, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (1)
Ryszard Madziar
NIEOBECNI (2)
Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Wołominie z dnia 14 września 2020 r;.

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Powiedział, że ustawa zobowiązuje nas do tego, żeby do naszego nagrania z sesji wprowadzić również
opis dla osób niesłyszących. Po pierwsze są to koszty, czyli im dłużej trwają nasze wypowiedzi i im
dłużej będzie sesja trwała to będą to większe koszty. Co prawda z każdej sesji jest sporządzany protokół,
który każdy może przeczytać, ale skoro ustawodawca to wprowadza, to musimy to zastosować i tak już
od tej sesji będą napisy pod nagraniem z naszych obrad. Jakiś czas temu był pomysł, żeby robić nagranie
z każdego posiedzenia Komisji. To wyobraźcie sobie Państwo jakie to byłyby koszty. Po analizie jak
długie są nasze sesje i przeliczeniu kosztów tych napisów to wychodzi nam koszt około 50 tys. rocznie. 
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Głosowano w sprawie:
Przyjęcia protokołu z sesji Rady Miejskiej w Wołominie z dnia 14 września 2020 r;.. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (16)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Paweł Kocik, Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Paweł Rozbicki, Bogdan 
Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
PRZECIW (1)
Robert Kobus
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Agnieszka Koza 
BRAK GŁOSU (1)
Ryszard Madziar
NIEOBECNI (2)
Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

5. Informacja Komisji Rady o pracy między sesjami;

W dyskusji wzięli udział:
- Edyta Babicka- Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Finansów

Komisja Gospodarki i Finansów pomiędzy sesjami odbyła jedno posiedzenie. Na posiedzeniu opiniowano
projekty  uchwał  na  dzisiejszą  sesję.  Wszystkie  projekty  zostały  zaopiniowane  pozytywnie.
Zastanawialiśmy się właśnie nad tymi dwoma projektami uchwał, które były przedmiotem wniosku o
zdjęcie z porządku obrad radnej Magdaleny Zych. Komisja rekomendowała, aby te projekty zdjąć. Jednak
to co Pani Burmistrz powiedziała, to ma sens, ponieważ powinny one zostać podjęte, bo to otworzy nam
drogę do dyskusji, a spotkania z mieszkańcami również będą możliwe. 

- Karol Cudny- Przewodniczący Komisji Edukacji

Komisja Edukacji  spotkała  się pomiędzy sesjami jeden raz.  Dyskutowaliśmy na temat  przygotowania
szkół do sytuacji związanej z sytuacją epidemiczną. Przewodniczący chciał zorganizować jeszcze jedno
wyjazdowe posiedzenie w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Duczkach, aby przeanalizować tamtejszą
sytuację, jednak ze względu na sytuację epidemiczną to posiedzenie się nie odbyło. Zostanie ono zwołane
jak tylko to będzie możliwe. 

- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina

Powiedziała,  że  wszelkie  wnioski,  które  wpłynęły  od  dyrektora  Zespołu  Szkolno-  Przedszkolnego w
Duczkach zostały zrealizowane. 

- Wojciech Plichta- Przewodniczący Komisji Kultury i Sportu

Komisja  odbyła  posiedzenie  w  dniu  19  października.  Tematem  posiedzenia  było  lodowisko,  ferie
zimowe, drzewa na terenie OSiR-u, finansowanie klubów sportowych, sytuacji na pływalni oraz sytuacji
rozgrywek sportowych. Posiedzenie to odbyło się na terenie Ośrodka Sportu i Rekreacji w Wołominie.
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Przewodniczący podziękował Dyrektorowi OSiR za umożliwienie spotkania Komisji.  

- Paweł Rozbicki- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej

Komisja Rewizyjna pomiędzy sesjami spotkała się trzykrotnie.  Wizytowała Szkołę Podstawową nr 4.
Szkołę nr 5 również była w planie, ale niestety Pani Dyrektor się nie pojawiła, więc ta wizytacja została
przełożona na późniejszy termin.   Podczas  trzeciego spotkania była wizytacja  w Zespołach Szkolno-
Przedszkolnych w Duczkach i Leśniakowiźnie. 

- Wojciech Plichta (Ad Vocem)- radny

Powiedział, że staje w obronie Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 5, która nie e’maila o planowanej
wizycie Komisji Rewizyjnej. 

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Powiedział,  że rzeczywiście  były problemy z przesłaniem wiadomości  do szkoły.  Problem został  już
usunięty.  

- Piotr Sikorski- Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa

Komisja Bezpieczeństwa spotkała się pomiędzy sesjami jeden raz. Była to Debata o bezpieczeństwie w
gminie Wołomin. Na tym spotkaniu obecni byli przedstawiciele Urzędu Miejskiego, Komendant Straży
Miejskiej  wraz  ze  swoim  zastępcą,  którzy  przedstawili  dość  obszerną  prezentację,  podobnie  jak
Naczelnik Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego. Dzięki temu bardzo wiele rzeczy  nam
się rozjaśniło.  Zaproszeni byli  także przedstawiciele Policji,  jednak poinformowali,  że ze względu na
sytuację epidemiczną  nie wezmą udziału w debacie, a szkoda, bo wiele tematów bezpieczeństwa dotyczy
właśnie Policji. Radny jest w stałym kontakcie z Policją, jak również przekazał wszystkie tematy, które
były poruszane podczas debaty. 

Podczas debaty radny Wojciech Plichta poruszył temat braku budki oraz zastępstw Straży Miejskiej dla
osób, które dbają o bezpieczeństwo dzieci na przejściach dla pieszych pod szkołami, tzw.”STOPKÓW”.
Była również mowa o liczbie interwencji. Radna Agnieszka Koza poruszyła temat osób przeszkolonych
do  obsługi  drona.  Była  mowa  również  o  ciągle  istniejącym  problemie  palenia  niedozwolonymi
substancjami  w  piecach,  o  problemie  śmieci  przy  altanach  śmietnikowych.  Poproszono  także  o
publikowanie na Facebooku i na stronach internetowych więcej statystyk dotyczących Straży Miejskiej.
Była  również  mowa o tak  ważnej  kwestii,  jaką  jest  siedziba  Staży  Miejskiej.  Radna Aneta  Adamus
poruszyła  wiele  tematów,  tj.  monitoring  na  Wiosennej,  interwencji  w  altanach  śmietnikowych  na
Wiosennej, Koszenia trawników, konieczność przywrócenia ogrodzenia Willa Danuta i tu było złożone
zgłoszenie do policji. Poruszone były również sprawy organizacji ruchu w centrum Wołomina, na Placu
3-go Maja i tu została otwarta dyskusja czy należałoby tam coś zmienić. Kolejne poruszone tematy to:
COVID-19 w szkołach,  problem wywozu nieczystości  płynnych na terenie  Duczek,  a  także  problem
związany  z  dzikami.  W  tym  miejscy  była  prośba  o  materiały  instruktażowe,  które  maja  zostać
przygotowane,  szczególnie  dla  dzieci  w  szkołach.  Komisja  Bezpieczeństwa  przygotowała  pismo  do
Starostwa w temacie  dzików. Niestety  nie  wszyscy się  pod tym podpisują,  ale  takie  pismo zostanie
złożone i  będziemy czekali  na odpowiedź i przede wszystkim na reakcję.  Rozmawialiśmy również o
temacie monitoringu. Jednogłośnie jesteśmy na tak, aby ten monitoring rozbudowywać i na pewno przy
tej okazji wróci temat siedziby Straży Miejskiej. Przewodniczący Komisji poruszył temat oznakowania
ulic. Podziękował Naczelnikowi Wydziału Gospodarki Komunalnej za poprawę oznakowania poziomego
ulic.  Jeszcze oznakowanie pionowe wymaga poprawy. Na posiedzeniu padły także pytania dotyczące
działań Gminy odnośnie koronawirusa, ale tu jesteśmy zależni od decyzji rządu. Przewodniczący Komisji
podkreślił, że na przedmiotowej debacie było tylko dwóch sołtysów. I tak Sołtys wsi Cięciwa zwrócił
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uwagę na patrole drogówki na ul Wyszyńskiego i Wołomińskiej w Cięciwie. Jest to droga powiatowa, nie
ma tam chodnika. Sołtys kilkukrotnie prosił Starostę o zajęcie się tym tematem. Niestety jest tam co raz
większe natężenie ruchu, dojeżdżają ludzie przez Okuniew do trasy A2 i warto tym tematem się zająć.
Podobnie  Sołtys  Starego  Grabia  poruszył  temat  dużych  prędkości  na  drodze  634.  Przewodniczący
przekazał te uwagi do policji a od siebie poruszył temat wołomińskich tuneli pod torami, gdzie również
jest  niebezpiecznie.  Są  duże  prędkości,  szczególnie  przy  wylocie  w  ul.  Sasina.  Jest  tam  problem  z
włączeniem się do ruchu z Osiedla Kobyłkowska. Być może montaż jakichś barier lub wymalowanie
grubowarstwowej farby na asfalcie, pozwoli zmniejszyć te prędkości. Podobna sytuacja jest w tunelu na
Geodetów. Przewodniczący Komisji również ten temat zgłosił policji. Dostał odpowiedź od razu, że tym
sprawom został nadany bieg.     

- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina

Dodała jeszcze, że mamy na terenie Gminy Wojska Obrony Terytorialnej, które zostały przysłane jako
wsparcie dla policji w celu sprawniejszej kontroli osób przebywających na kwarantannie. 

- Paweł Rozbicki (Ad Vocem)- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej

Powiedział, że bardzo ładnie, że radny Wojciech Plichta stanął w obronie Pani Dyrektor SP nr 5, jednak
wizyta Komisji Rewizyjnej była wyznaczona na dzień 1 października i członkowie Komisji oczekiwali na
jakiekolwiek pismo czy ponowne zaproszenie. Do dnia dzisiejszego członkowie Komisji nie otrzymali
nic takiego.

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Poprosił  Przewodniczących  Komisji,  aby  dopilnowali,  żeby  na  posiedzeniach  Komisji  zawsze  był
protokolant,  ponieważ prowadzący posiedzenie nie jest w stanie jednocześnie protokołować przebiegu
tego posiedzenia.  Sam był przewodniczącym kilku komisji i uważa, że jeżeli jest to obszerna komisja, to
osoba, która sporządza protokół jest  niezbędna.  W każdej Komisji  został  wybrany jej  sekretarz.  Taki
protokół  jest  odzwierciedleniem tego  jak  ta  komisja  przebiega  i  jeżeli  za  tydzień,  dwa  czy  miesiąc
powstania jakiekolwiek wątpliwości, to protokół jest po to, aby je rozwiać. Ponadto nie podpisanie listy,
nie dostarczenie protokołu do biura Rady jest podstawą do niewypłacenia diet. 

6. Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Wołominie;

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Była prośba do radnych, aby w razie pytań do tego punktu, przesłali je do biura Rady. Żadne pytania nie 
wpłynęły, więc przechodzimy do kolejnego punktu.  

7. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2020 rok;
W dyskusji wzięli udział:

- Bożena Wielgolaska- Naczelnik Wydziału Budżetu i Finansów

Przedstawiła  zmiany  wprowadzone  w  uchwale  budżetowej  na  rok  2020.  Wszystkie  te  zmiany  są
szczegółowo opisane w uzasadnieniu do Uchwały nr XXIV- 137/2020 z dnia 22 października 20202
roku. Przedstawiła także autopoprawkę polegającą na uwzględnieniu wniosku radnej Katarzyny Pazio,
dotyczącego  przeznaczenia  środków w kwocie  60  tys.  złotych  na  modernizację  wejścia  do  budynku
Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Duczkach. Pani Burmistrz zaakceptowała wniosek i i takie zadanie
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zostanie utworzone w ramach przeniesienia środków z innych zadań. 

- Magdalena Zych- radna Zgłosiła wniosek Formalny o nieczytanie projektów uchwał. 

- Katarzyna Pazio (Ad Vocem)- radna

Wielokrotnie zgłaszała i na Komisji Edukacji, i koleżankom i kolegom, i Pani Burmistrz prośbę o remont
tego wejścia do Szkoły w Duczkach. Nie tylko zdaniem radnej, ale także fachowych osób znacznie ono
zagraża bezpieczeństwu. Podziękowała Pani Burmistrz, ze jeszcze w tym roku udało się znaleźć środki na
remont tego wejścia.   

- Ryszard Madziar- radny

Zapytał   o  zadanie  „  budowa  ul.  Krymskiej  w  Leśniakowiźnie”?  Mamy  tu  z  uwagi  na  zawarte
porozumienie  w kwestii  rozwiązania  umowy z  projektantem,  84 tys.  zdjęte.  Z jakiego  tytułu  jest  to
porozumienie? Czy jest to kwestia, że zbyt długo był realizowany ten projekt?

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Poprosił pracownika inwestycji, aby odpowiedział na to pytanie. 

Poprosił radnego, aby zadał swoje pytania związane z inwestycjami zadał, kiedy pojawi się merytoryczny
pracownik. Sam również chciałby zadać pytanie dot. ul. Błońskiej. 

- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina

Zapytała czy w kwestii ul. Błońskiej to chodzi o to czy będzie ona realizowana? 

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Wszyscy  wiemy,  że  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  mamy  ujętą  ul.  Błońską  i  w  planach
inwestycyjnych ona była. Natomiast było do niej odwołanie. Są naciski od mieszkańców, radna Aneta
Adamus również ma takie informacje, że naciski mieszkańców się w zmorzyły, ponieważ dowiedzieli się
oni,  że  odwołanie  to  zostało  już  odrzucone  przez  organ,  który  to  kontrolował.  Pan  Przewodniczący
chciałby się dowiedzieć czy jest to już prawomocne i co z tym dalej robić. 

- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina

Bardzo cieszymy się, że na chwilę obecną najprawdopodobniej będzie prawomocne to pozwolenie na
budowę.  To  fakt,  że  Wojewoda  pochylił  się  nad  tym  tematem,  dokonał  zmian  w  załączniku
zagospodarowania linii rozgraniczających i wpłynęła taka aktualizacja tej decyzji do Urzędu i czekaliśmy
na jej prawomocność, ponieważ oczywiście był termin odwołania. Pani Burmistrz nie słyszała, żeby się
ktoś odwołał, więc wypada się cieszyć, że będzie ona prawomocna. Jak już jesteśmy przy inwestycjach,
to prosimy o taką chwilę zwłoki, ze względu na to, że w Urzędzie też pracują ludzie i mamy bardzo dużą
absencję chorobową. Na chwilę obecną nie ma potwierdzenia, żeby któryś z urzędników miał COVID.
Ale też są inne choroby, są przecież mamy wychowujące małe dzieci i rzeczywiście odczuwamy absencję
pracowników. Pani Burmistrz podejrzewa, że taka sytuacja  jest  także w innych urzędach i  zakładach
pracy. 

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie kolejnej uchwały. Powiedział, że to jest trochę jego wina, że
naczelników, którzy mogliby od razu odpowiadać na pytania, nie ma na sali, ponieważ ustalił, że będą
wzywani na salę w razie potrzeby.

- Bożena Wielgolasla- Skarbnik Gminy
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Przedstawiła  wprowadzone zmiany  do Wieloletniej  Prognozy Finansowej,  które  zostały  szczegółowo
opisanie w uzasadnieniu do Uchwały nr XXIV-138/2020 z 22 października 2020 roku. Zgłosiła także
autopoprawkę  w wydatkach  bieżących  i  wydatkach  majątkowych  związana  z  wprowadzenie  zadania
inwestycyjnego jakim jest modernizacja wejścia do Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Duczkach.

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

W związku z brakiem pytań do omówionej uchwały, poprosił Panią Skarbnik o omówienie kolejnego
projektu uchwały.

- Bożena Wielgolaska- Skarbnik Gminy

Kolejny projekt to  uchwała w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.
Po analizie budżetu za 8 miesięcy tego roku, we wrześniu zmieniliśmy plan dochodów. Teraz chcemy
uregulować stronę wydatkową. Dochody nie wpływają w takich wysokościach jak było zaplanowane w
uchwale  budżetowej.  Są  mniejsze  wpływy udziału  w podatku dochodowym od osób fizycznych.  Na
półrocze było to 40% planu. Najgorszym miesiącem był kwiecień, za który wpłynęło o 2 mln zł mniej.
Następne miesiące to wpływy na wysokości budżetu za 2019 rok, pomimo zwiększonego procentowego
udziału w tych wpływach. Mniejsze są wpływy z podatku CIT przekazywane przez Urzędy Skarbowe
oraz  inne  dochody,  które  wpływają  do  budżetu  Gminy Wołomin.  Dlatego  tez  została  przygotowana
uchwała  w  sprawie  emisji  obligacji  w  kwocie  4,5  mln  złotych  w  celu  zabezpieczenia  płynności
finansowej budżetu na 2020 rok. Wystąpimy do RIO o opinię, do banków o złożenie ofert. Czy te środki
zostaną uruchomione, trudno w tej chwili powiedzieć, bo nie wiadomo co przyniesie każdy kolejny dzień.
Były  planowane  wpływy  z  pływalni,  która  z  dnia  na  dzień  została  zamknięta  i  już  tych  wpływów
prawdopodobnie do końca roku nie będzie.  

- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina

Wszyscy wiemy, że skutki tej pandemii dotykają najbardziej budżety samorządów. Jak Polska długa i
szeroka wszystkie jednostki samorządowe mają kłopot. Nie wiemy jak będzie się kalkulować ten udział w
podatku PIT, CIT do końca roku. Wiemy natomiast, że wzrastają drastycznie wydatki na oświatę. Pani
Burmistrz  poprosiła  pracownika  ZEASiP  żeby  zrobił  zestawienie   dodatkowych  ilości  dodatkowych
etatów, godzin, które pojawiły się po SIO, bo do końca września jednostki oświatowe miały wprowadzić
pełne dane z tym, ile dodatkowych osób jest  zatrudnionych,  ile  godzin przydzielamy.  A tych godzin
naprawdę przydzielamy sporo i różnica pomiędzy arkuszem organizacyjnym z maja a obecna sytuacją w
oświacie generuje dodatkowe koszty, które musimy ująć w naszym budżecie. Pani Burmistrz chce, żeby
radni  byli  świadomi,  że  każde  dokładanie  nauczyciela  wspomagającego,  każde  dokładanie  etatów
pomocowych, które są potrzebne ze względu na pandemię,  to wszystko generuje koszty, które muszą
zbilansować się w naszym budżecie. Taka jak powiedziała Pani Skarbnik, nie wiadomo czy będziemy
korzystać z tych środków, ale w tej niestabilnej sytuacji,  kiedy spadają wszelkie wpływy do budżetu,
musimy  mieć  ten  bufor  bezpieczeństwa,  żeby  zbilansować  budżet.  Warto  jeszcze  wspomnieć,  że
dokonaliśmy szeregu zwolnień  w podatku  od nieruchomości  osób,  które  były  dotknięte  COVIDEM.
Niestety, kiedy gospodarka jest wygaszana, ludzie nie pracują, nie ma tych wpływów. Dodatkowo trzeba
zaznaczyć, że uruchomiliśmy rezerwę kryzysową w budżecie na walkę z COVIDEM i  to też są niemałe
wydatki. Musimy mieć z tylu głowy, że na to nie możemy żałować i tu pieniądze na pewno do końca roku
będą bardzo potrzebne.      

- Ryszard Madziar- radny

Pani  Burmistrz  powiedziała,  że  jest  trudna  sytuacja  miasta  pod  kątem  finansowym.  Było  również
powiedziane, że obligacje zabezpieczają płynność finansową Gminy, a być może, że co najtrudniejsze to
przed nami. Poprosił Panią Skarbnik aby podała jakie mamy w tej chwili zadłużenie Gminy? Jaki to jest
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poziom, bo co drugą sesję przyjmujemy uchwały w sprawie emisji obligacji i już sami się gubimy. 

- Bożena Wielgolaska- Skarbnik Gminy

Na koniec  2019 roku zadłużenie  wynosiło  123 mln  500 tys.  złotych.  W tym roku mamy podpisaną
umowę z bankiem na 8 500 000, spłaty mamy 3 000 000, także 5 500 000 mamy na razie wolnych
środków pieniężnych.  1  000 000 zostało  spłacone,  także  6 500 000 zostaje  z  poprzedniej  umowy z
bankiem. 

- Ryszard Madziar- radny

Ponowił  pytanie  dotyczące  budowy  ul.  Krymskiej  w  Leśniakowiźnie,  t.j.   z  uwagi  na  zawarte
porozumienie w kwestii rozwiązania umowy z projektantem zdejmujemy 84 tys. złotych. Radny zapytał
czy projektant nie wywiązywał się ze swoich zadań?

- Bożena Pędziak- Prochownik Wydziału Inwestycji

Odpowiedziała, że zostało zawarte porozumienie pomiędzy Gminą a projektantem, bo zostały przerwane
prace projektowe i w wyniku tego porozumienia rozliczyliśmy się z projektantem. Za zgodą obydwu
stron  odbyło  się  bez  wzajemnych  roszczeń  czy  odszkodowań.  Projektantowi  zapłacono  tylko  za
wykonane prace i z tego tytułu są oszczędności na zadaniu. Na dzień rozwiązania umowy łączna wartość
wykonanych prac wynosi 104 673,00 

- Ryszard Madziar- radny

Dopytywał czy będziemy podpisywać nową umowę z kolejnym projektantem, który dokończy projekt?

- Bożena Pędziak- Prochownik Wydziału Inwestycji

Odpowiedziała, że jeżeli będzie takie zadanie w budżecie, to chyba tak. 

- Ryszard Madziar- radny

Zapytał  o  lokalizację  skateparku  w  Wołominie.  Radny  rozumiał,  ze  zmieniamy  lokalizację,  bo
początkowo miał on zostać wybudowany na terenie OSiR-u?

- Bożena Pędziak- Prochownik Wydziału Inwestycji

Potwierdziła,  że  pierwsze  plany  były  takie,  żeby  skatepark  był  zlokalizowany  na  terenie  OSiR-u,
natomiast teraz przymierzamy się, żeby faktycznie wykonać to przy Szkole nr 5 w Wołominie.  

- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina

Powiedziała,  że to  jest  ta  dynamika konsultacji  z mieszkańcami.  Rzeczywiście  taki  był zamiar,  żeby
wykonać skatepark  na  terenie  OSiR-u.  Wywiązała  się  dyskusja  między  tymi  osobami,  które  są  tym
zainteresowane, szczególnie między młodzieżą, która bardzo ciepło i fajnie odpowiedziała na nasz apel
budowy tej inwestycji i rzeczywiście zmiana lokalizacji jest planowana, bo więcej osób było za tym, żeby
to było bliżej centrum miasta po to, aby była większa dostępność tego typu obiektu. Po prostu trzeba się
pochylić nad tym co ludzie mówią. 

- Ryszard Madziar- radny

Zapytał w którym roku został wykonany projekt skateparku?

- Bożena Pędziak- Prochownik Wydziału Inwestycji

Powiedział, ze nie pamięta dokładnie i nie chce wprowadzać w błąd, ale to było naprawdę dawno, być
może nawet w 2013 roku, ale musiałaby to sprawdzić.
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- Ryszard Madziar- radny

Powiedział, że w kwestii dynamiki konsultacji z mieszkańcami to by nie mówił, bo minęło już 7 lat. 

- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina

Powiedział,  że nie chce wchodzić w polemikę co do kwestii konsultacji z mieszkańcami. Radny miał
swoje  4  lata  na  dokonanie  takiej  inwestycji.  Pani  Burmistrz  dodała,  że  chciałaby  ją  w  tej  chwili
konserwować. 

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Powiedział,  że prosi, aby radni brali odpowiedzialność za swoje pytania. Zapytał Panią Skarbnik jaką
kwotę mieliśmy zadłużenia na początku tego roku. 

- Bożena Wielgolaska- Skarbnik Gminy

Odpowiedziała, że na zakończenie 2019 roku było 123 500 000. W tej chwili jest to kwota 122 500 00
złotych. Spłaciliśmy 1 mln złotych na początku września i do spłaty pozostało jeszcze 2 mln. Umowę
mamy podpisaną na 8 500 000, także 6 500 000 mamy środków do wykorzystania z umowy. 

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Powiedział, że z wypowiedzi Pani skarbnik wynika, że w roku bieżącym zadłużenie nie wzrosło. Zapytał
jak wygląda procentowo zadłużenie na przestrzeni 10 lat.

- Bożena Wielgolaska- Skarbnik Gminy 

Odpowiedziała, że kształtuje się to na poziomie 40 % w stosunku do planowanych dochodów wg ustawy 
o finansach publicznych. 

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Poprosił pracownika Wydziału Inwestycji o odpowiedź na pytanie dotyczące ul. Błońskiej. Dotarła do nas
informacja, którą potwierdziła Pani Burmistrz, że Wojewoda zakończył proces tego odwołania, które tam 
było. Czy to się już uprawomocniło? 

- Bożena Pedziak- Pracownik Wydziału Inwestycji

Potwierdziła,  że  Wojewoda Mazowiecki  wydał decyzję,  która kończy proces decyzji  zezwalającej  na
realizację inwestycji. Faktycznie jest ta decyzja ostateczna i na jej podstawie możemy zacząć realizacje
inwestycji. To są bardzo świeżę informacje, ponieważ decyzja wpłynęła na początku września  i 30 dni
miały strony, żeby się od tej decyzji odwołać. Nikt takiego odwołania nie wniósł.

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Rozumiał, że w  zasadzie nic nie stoi na przeszkodzie, żeby rozpoczynać proces inwestycyjny. 

- Magdalena Zych (Ad Vocem)- radna

Powiedziała, że radny Ryszard Madziar poruszył temat skateparku i zmianę jego lokalizacji. Czy jeżeli
dojdzie do zmiany lokalizacji, to jak to faktycznie będzie wyglądało? Czy to będzie na terenie Szkoły nr 5
czy to będzie odrębne wejście? Jak wszyscy wiemy na terenach szkół znajdują się choćby place zabaw i z
sygnałów  mieszkańców  wynika,  że  jest  do  nich  ograniczony  dostęp  dla  osób  z  zewnątrz.  Czy  do
skateparku nie będzie również ograniczony  dostęp z tego względu, że będzie znajdował się na terenie
szkoły.     
- Bożena Pędziak- Pracownik Wydziału Inwestycji

Odpowiedziała,  że  jesteśmy  dopiero  w  fazie  początkowej  tej  inwestycji.  Zostanie  przygotowana
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koncepcja i wszystko o czym mówiła radna zostanie wypracowane. Na pewno będzie brane pod uwagę
to, aby była dostępność tego obiektu dla wszystkich osób a nie tylko uczniów.

- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina

Koncepcja jest tworzona po to, aby wypracować jak najlepsze rozwiązania dla mieszkańców. Słyszymy
różne głosy i  nigdy tak nie będzie,  że wszyscy będą jednomyślni,  bo odstępując od tej  koncepcji  na
Osirze,  kierowaliśmy się  większa  dostępnością  przy  osiedlu,  tak  żeby jak  największa  liczba  dzieci  i
młodzieży mogła z tego korzystać. Już pojawiają się inne głosy, już mówi się o Osiedlu Niepodległości i
jedni bardzo chcą na Osiedlu Niepodległości a inni absolutnie nie, bo spokój, bo cisza, bo starsi ludzie
wolą ławki. Wiadomo, że wszystkich nie da się pogodzić, jednak po to tworzona jest koncepcja, żeby
zaprosić  Państwa  do  wypowiadania  swoich  opinii,  żeby  w  sposób  jak  najbardziej  korzystny  dla
wszystkich wypracować rozwiązania. 

- Magdalena Zych- radna

Zgodziła  się z Panią Burmistrz,  żeby nie było później  problemów związanych choćby z hałasem, jej
zdaniem  najbardziej  odpowiednim  miejscem  dla  tego  typu  obiektu  jest  OSiR,  tam  gdzie  są  różne
dziedziny  sportu.  Radna  boi  się,  że  jeżeli  skatepark  postanie  przy  szkole,  to  może  być  problem  z
dostępnością. 

- Wojciech Plichta (Ad Vocem)- Przewodniczący Komisji Kultury i Sportu

Jeżeli koncepcja skateparku będzie zbliżała się ku końcowi, to zostanie ona szczegółowo omówiona na
Komisji Kultury i Sportu. W jego ocenie lokalizacja takiego obiektu przy Sportowej Szkole nr 5 nie jest
dobrym rozwiązanie z uwagi na brak miejsca. Z jego informacji wynika, że Rada Rodziców planuje na
terenie szkoły wylanie bieżni, więc tam byłoby miejsce mocno ograniczone. Odnośnie wypowiedzi radnej
Magdaleny Zych co do lokalizacji sportu. Sport to również Orliki  i na Osiedlu Niepodległości takowy się
znajduje,  a  mieszkańcy  okolicznych  bloków  są  przyzwyczajeni  do  hałasu  i  do  funkcjonowania
sportowców na  terenie  Zespołu  Szkół.  Wg radnego to  miejsce  byłoby całkowicie  zasadne  i  tam też
najwięcej było wnioskodawców, a tak naprawdę to jest centrum Gminy. Może nie Miasta ale Gminy.

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Jak już zostało powiedziane, decyzja co do lokalizacji skateparku jeszcze nie zapadła. Przewodniczący
poprosił o wstrzymanie się z rozmowami na ten temat kiedy będzie już gotowa koncepcja. 

- Karol Cudny (Ad Vocem)- radny

Uważał, że Osiedle Niepodległości to jest najlepsza lokalizacja dla skateparku. To jest obszar Wołomina,
który ma najbardziej miejski charakter, a skate park i ta kultura ma charakter typowo miejski. Oczywiście
nie może być tam tzw. studni, ponieważ skatepark jest głośny. Radny całkowicie podziela zdanie, żeby w
tym obrębie ten skatepark się znalazł,  ponieważ będzie ogólnodostępny, ponieważ taka infrastruktura
powinna być tam, gdzie są  ci, którzy chcą z niej korzystać. Radny Wojciech Plichta słusznie podniósł, ze
tych wnioskodawców jest najwięcej właśnie tam. Tam dzieciaki jeżdżą po pasażu, zarówno po starej jaki
nowej części i fajnie byłoby, gdyby miały jakiś obszar dla siebie. Natomiast co do tego, że byłoby to
uciążliwe dla starszych ludzi, radny uważa, że dałoby się to w jakiś sposób pogodzić. Radny podkreślił
także, że to jest miasto. Miasto jest głośne z natury. 

- Piotr Sikorski (Ad Vocem)- radny

Poparł  wypowiedź  radnego  Karola  Cudnego.  Radny  uważa,  że  OSiR  powinien  zająć  się  innymi
zadaniami, przede wszystkim, jakim jest chociażby nowa bieżnia. Radny uważa, ze to jest ważniejsze
zadanie niż skatepark w tamtym miejscu.
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- Agnieszka Koza- radna

Zapytała  o  zdjęcie  środków w wysokości  1  084  130  z  zadania  na  rozwój  zintegrowanej  sieci  dróg
rowerowych. Tutaj chodzi o ciąg pieszo-rowerowy na odcinku Duczki- Stare Grabie. Z tego co Radna
wie, na to zadanie jest dofinansowanie. Radna zapytała do kiedy musimy to wykonać?

Natomiast w WPF-ie na rok 2020 jest przewidziane 30 tys. a na 2021 już nie ma nic. 

- Bożena Wielgolaska- Skarbnik Gminy

Powiedziała,  że  dalsza  kwota  jest  w  innym  punkcie  WPF-u,  w  zadaniach  dofinansowywanych   ze
środków Unii Europejskiej. Jest to w punkcie na stronie  114 zadanie 1124 na 2021 rok jest 3 668 260 zł,
to jest inne źródło finansowania i w WPF-ie jest w różnych miejscach.  

- Agnieszka Koza- radna

Zapytała  do  kiedy  musimy rozpocząć  tę  inwestycję?  Bo  ma  napisane,  ze  przedłużają  się  procedury
związane z wydaniem ZRID. Radna dzwoniła do tego biura projektowego, wniosek o wydanie ZRID-u
był  złożony  25  sierpnia,  więc  termin  jeszcze  nie  upłynął.  Skąd  informacja,  że  te  procedury  się
przedłużają?

- Bożena Pędziaki Pracownik Wydziału Inwestycji

Powiedziała, że musi to sprawdzić. Zobowiązała się do przesłania radnej odpowiedzi na piśmie. 

- Agnieszka Koza- radna

Powiedziała,  żeby  była  jasność,  Wojewoda  prosił  o  uzupełnienie.  Te  dokumenty  zostały  złożone  7
października i z informacji, które radna uzyskała termin się wydłużył tylko o 5 dni, więc to dalej jest
przed upływem terminu. 

- Ryszard Madziar- radny

Żywy temat  skateparku.  Zdaniem radnego ważne, żeby on w ogóle powstał,  a nie kwestia gdzie,  bo
patrząc na budżet, to będzie pewnie kwestia czy powstanie a nie gdzie. Radny poprosił Panią Skarbnik o
przygotowanie zastawienia dla radnych jak kształtowało się zadłużenie Gminy od 2010 do 2020 roku. 

- Robert Kobus- radny

Zapytał  o limity  w niektórych inwestycjach.  I  tak ul.  Piastowska w Zagościńcu limit  na 2020 przed
zmianą 200 000, po zmianach mamy po 170 000 na 2020 i 2021 rok. Radny zapytał skąd jest ta różnica
bo z tego co widzi dokładamy 140 000. Czy to jest jakiś aneks z wykonawcą, wzrost kosztów projektu
czy jakaś inna przyczyna.   

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Poprosił o zadanie pytań i jeśli pracownik Wydziału Inwestycji, który jest w zastępstwie naczelnika nie
będzie znał odpowiedzi, to zostaną one udzielone na piśmie.   

Robert Kobus- radny

Powiedział, że są przynajmniej 3 takie inwestycje, więc po prostu zapyta o to bezpośrednio w Wydziale
droga mailową.  

 
Głosowano wniosek w sprawie:
o nieczytanie projektów uchwał;. 
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Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Katarzyna
Pazio, Wojciech Plichta, Paweł Rozbicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Bogdan Sawicki
NIEOBECNI (2)
Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

Głosowano w sprawie:
zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2020 rok wraz z autopoprawką;

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł 
Kocik, Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Paweł Rozbicki, Piotr Sikorski
PRZECIW (3)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020-2035;

Głosowano w sprawie:
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020-2035 wraz z autopoprawką;. 

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł 
Kocik, Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Paweł Rozbicki, Piotr Sikorski
PRZECIW (3)
Marcin Godlewski, Beata Gomse, Agnieszka Koza 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Andrzej Fuśnik, Ryszard Madziar, Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
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Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

3) emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu;

Głosowano w sprawie:
emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu;. 

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marek Górski, Paweł Kocik, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Paweł Rozbicki, Piotr Sikorski, Magdalena Zych
PRZECIW (5)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Robert Kobus, Agnieszka Koza , Bogdan Sawicki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Beata Gomse, Ryszard Madziar, Kazimierz Tarapata
NIEOBECNI (2)
Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

4) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Wołomin;

- Katarzyna Wójcik- Naczelnik Wydziału Urbanistyki

Jest to teren obejmujący 2 działki, tj 321 i 322 tj obręb 06 w Wołominie. Celem zmiany jest inwestycja
celu publicznego jakim jest budowa Komendy Powiatowej Policji.   

Głosowano w sprawie:
przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Wołomin;. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Katarzyna
Pazio, Wojciech Plichta, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

5) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Wołomin;
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W dyskusji wzięli udział:
- Katarzyna Wójcik- Naczelnik Wydziału Urbanistyki

Zmiana dotyczy rejonu ul. Asfaltowej we wsi Zagościniec. Celem tej zmiany jest wprowadzenie terenów
usługowo- produkcyjnych w sąsiedztwie istniejącego już zakładu. Obszar obejmuje ok 112 ha. Zgodnie z
bilansami prowadzonymi do studium możemy wykorzystać w tym momencie tylko ok 62 ha, a więc
niewiele  ponad  połowa  tego  obszaru.  Plany  są  takie,  aby  zachować  bufor  od  istniejącej  zabudowy
Zagościńca. Chcąc przyciągnąć inwestorów, chcemy otworzyć im pewne tereny. 

- Ryszard Madziar- radny

 W kwestii  drogi  dojazdowej  do  tego obszaru,  żeby  to  było  w kierunku  ul.  Boryny a  nie  przez  ul
Asfaltową  i  Szkolną,  bo  tam  jest  osiedle  i  to  będzie  generowało  w  przyszłości  konflikt  społeczny.
Poprosił, aby o tym pamiętać.  

- Katarzyna Wójcik- Naczelnik Wydziału Urbanistyki

Powiedziała, że pamiętamy i poprosiła radnych o wsparcie i pomoc przy tym, aby tę drogę zrealizować.

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Poprosił Panią Burmistrz, aby był dobry kontakt z dwoma sąsiednimi gminami, aby się spotkać i  ustalić
wspólne priorytety i działania. 

 
Głosowano w sprawie:
przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Wołomin;. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Katarzyna
Pazio, Wojciech Plichta, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, 
Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

6) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
położonego w Wołominie pomiędzy ulicami Piłsudskiego, Błońską i Krakowską;

W dyskusji wzięli udział:
- Katarzyna Wójcik- Naczelnik Wydziału Urbanistyki 

Uchwała ta dotyczy docelowo budowy Komendy Powiatowej Policji. 

Głosowano w sprawie:
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
położonego w Wołominie pomiędzy ulicami Piłsudskiego, Błońską i Krakowską;. 
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Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Katarzyna
Pazio, Wojciech Plichta, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

7) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu ul. 
Asfaltowej we wsi Zagościniec;

W dyskusji wzięli udział:
- Katarzyna Wójcik- Naczelnik Wydziału Urbanistyki
Ten sam teren co zmiana studium, docelowo teren produkcyjno-usługowy w części. 

Głosowano w sprawie:
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu ul. 
Asfaltowej we wsi Zagościniec;. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Katarzyna
Pazio, Wojciech Plichta, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, 
Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

8) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu usługowo-
produkcyjnego we wsi Stare Grabie;

W dyskusji wzięli udział:
- Katarzyna Wójcik- Naczelnik Wydziału Urbanistyki 

To jest teren ponad 70 ha, który w Studium jest przeznaczony na tereny usługowo-produkcyjne. Teren 
jest obecnie nie zabudowany. Były propozycje, aby były tam magazyny, hurtownie, niestety na podstawie
warunków zabudowy nie było to możliwe, dlatego chcąc uaktywnić ten teren chcemy sporządzić ten pan. 
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Głosowano w sprawie:
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu usługowo- 
produkcyjnego we wsi Stare Grabie;. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Katarzyna
Pazio, Wojciech Plichta, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

9) wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego;

W dyskusji wzięli udział:
- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami

Ta uchwała ma na celu wyrażenie zgody na zawarcie umowy najmu na okres do 5 lat z tym samym
najemcą, lokalu położonego przy ul. Wileńskiej 32 lok nr 7. Konieczne jest tu także wyrażenie zgody na
zawarcie umowy w drodze bezprzetargowej. Proponowana stawka czynszu będzie wynosiła 28 złotych
brutto miesięcznie

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego;. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (17)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Katarzyna
Pazio, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata
BRAK GŁOSU (2)
Wojciech Plichta, Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

10) wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego;
W dyskusji wzięli udział:

- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami
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Ta uchwała także dotyczy budynku przy ul. Wileńskiej 32 czyli budynku Biblioteki. Również chodzi o
przedłużenie  umowy  najmu  z  tym  samym najemcą  lokalu  użytkowego  na  okres  do  5  lat.  Również
konieczne  jest  wyrażenie  zgody  na  bezprzetargowe  zawarcie  umowy.  Proponowana  stawka  czynszu
wynosi 43 złote brutto miesięcznie.

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego;. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Katarzyna
Pazio, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata
BRAK GŁOSU (2)
Wojciech Plichta, Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

11) wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego;

W dyskusji wzięli udział:
- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 

Chodzi o najem lokalu użytkowego w budynku przy ul. Ogrodowej 1. Umowa będzie zawarta z tym
samym podmiotem na okres do 3 lat. Proponowana stawka czynszu wynosi 28 złotych brutto miesięcznie.

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego;. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Katarzyna
Pazio, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata
BRAK GŁOSU (2)
Wojciech Plichta, Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

12) wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego;
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- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami

Tym razem chodzi o lokal przy ul. Wileńskiej 29. Ma on powierzchnię 45,64 m2. Umowa będzie zawarta
z tym samym podmiotem na okres do 7 lat. Proponowana stawka czynszu to 43 złote brutto miesięcznie.

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego;. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (15)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Katarzyna Pazio, Paweł 
Rozbicki, Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Piotr Sikorski
BRAK GŁOSU (3)
Ryszard Madziar, Wojciech Plichta, Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

13) wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego;

- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami

Chodzi o najem gruntu o powierzchni 10 m2 stanowiącego część działki 37/2 obręb 25, przy ul. Wąskiej
w Wołominie. Jest to grunt, na którym znajduje się kontener gazowy. Umowa z tym samym podmiotem
na okres do 4 lat. Proponowany czynsz to 175 złotych netto miesięcznie. 

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego;. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (16)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Katarzyna Pazio, Paweł 
Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata
BRAK GŁOSU (3)
Ryszard Madziar, Wojciech Plichta, Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

14) wyrażenia zgody na najem nieruchomości;
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- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami

Chodzi o zawarcie umowy najmu na okres do 15 lat gruntu o powierzchni 103 m2 stanowiącego część 
działki nr 92 położonej w Turowie. Jest to pierwsza tego typu umowa. Przedsiębiorca przesyłowy umieści
przyłącza telekomunikacyjne, dlatego też wnioskował o zawarcie umowy najmu. Proponowany czynsz to 
jet 123,60 zł netto rocznie. 

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na najem nieruchomości;. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (16)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Katarzyna Pazio, Paweł 
Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata
BRAK GŁOSU (3)
Ryszard Madziar, Wojciech Plichta, Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

15) wyrażenia zgody na najem nieruchomości;

- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami

Chodzi tutaj o wynajęcie gruntu położonego we wsi Lipinki o powierzchni 109 m2, stanowiącego część
działki komunalnej nr 229/1. Umowa zostanie zawarta na okres 20 lat z tym samym podmiotem. Znajdują
się tam urządzenia przesyłowe, a mianowicie gazociąg. Czynsz to 163,53 zło netto rocznie.

 
Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na najem nieruchomości;. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Katarzyna
Pazio, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata
BRAK GŁOSU (2)
Wojciech Plichta, Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

16) wyrażenia zgody na najem nieruchomości;
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- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 

Uchwała  ta  dotyczy  wyrażenia  zgody  na  najem  nieruchomości  położonej  przy  ul.  Kopernika  w
Wołominie. Będzie to umowa z tym samym podmiotem na okres do 5 lat na najem gruntu o powierzchni
423 m2.  Jest  on wykorzystywany na powiększenie  nieruchomości  przyległej  do niego.  Proponowany
czynsz będzie wynosił 846 netto rocznie. 

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na najem nieruchomości;. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Katarzyna
Pazio, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata
BRAK GŁOSU (2)
Wojciech Plichta, Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

17) wyrażenia zgody na najem nieruchomości;
- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 

Chodzi o najem gruntu o powierzchni 28 m2 na okres do 3 lat, położonego we wsi Nowe grabie 
stanowiącego część działki nr 209/5. Znajdują się tam urządzenia infrastruktury technicznej- przyłącze 
gazowe, Czynsz będzie wynosił 98 złotych netto rocznie.  

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na najem nieruchomości;. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Katarzyna
Pazio, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata
BRAK GŁOSU (2)
Wojciech Plichta, Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

18) wyrażenia zgody na najem nieruchomości;
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- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami

Chodzi  o  przedłużenie  umowy  najmu  z  dotychczasowym  najemcą  gruntu  o  powierzchni  50  m2

położonego przy ul. Sienkiewicza w Wołominie na okres do 3 lat. Teren ten jest wykorzystywany na
powiększenie sąsiedniej nieruchomości. Czynsz będzie wynosił 100 zł netto rocznie.  

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na najem nieruchomości;. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Katarzyna
Pazio, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata
BRAK GŁOSU (2)
Wojciech Plichta, Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

19) wyrażenia zbycia nieruchomości;

- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami

Uchwała ta dotyczy zbycia nieruchomości położonej przy ul Gdyńskie róg Średniej w Wołominie. Jest to
działka nr 12/1 o powierzchni 165 m2 stanowiąca własność Gminy Wołomin. Działka będzie sprzedana
w  drodze  bezprzetargowej  na  rzecz  właściciela  nieruchomości  przyległej.  Leży  ona  między  pasem
drogowym a nieruchomością wnioskodawcy i właściwie może być sprzedana tylko jemu. W mpzp teren
ten  jest  przeznaczony  pod  zabudowę  mieszkaniową  z  dopuszczeniem  usług.  

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zbycia nieruchomości;. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Katarzyna
Pazio, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata
BRAK GŁOSU (2)
Wojciech Plichta, Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski
20) przyjęcia programu współpracy Gminy Wołomin z organizacjami pozarządowymi na 2021 rok;
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W dyskusji wzięli udział:
- Marta Domańska- Gawryś- Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Sportu i Edukacji

Zgodnie z ustawą o pożytku publicznym i wolontariacie gmina Wołomin musi podjąć uchwałę w sprawie
przyjęcia zasad współpracy z organizacjami pozarządowymi na przyszły rok.

- Robert Kobus- radny

Chciał  wiedzieć  dlaczego  w  WPF-ie  zostały  zmienione  limity  w  programach  opieki  nad  osobami
bezdomnymi. Po zmianie tych limitów zniknął rok 2020, czy to znaczy że środki już zostały wyczerpane?

- Marta Domańska- Gawryś- Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Sportu i Edukacji

Zgodnie z poprzednim WPF-em umowy były zawarte na 3 lata. W tym roku umowa wygasa i nie ma  już
limitu. Zgodnie z procedurą w WPF-ie  już w tym roku trzeba wprowadzić poprawki na przyszły rok.

- Robert Kobus- radny

Wspieranie rodzin i osób w trudnej sytuacji życiowej. Tu po prostu zniknął ten limit z 2020 roku. 

- Marta Domańska- Gawryś- Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Sportu i Edukacji

 Odpowiedziała, że musiał zniknąć, bo umowa jest już podpisana i jest już konsumowana. 

- Robert Kobus- radny

Zapytał czy jeżeli chodzi o osoby bezdomne jest analogiczna sytuacja?

- Marta Domańska- Gawryś- Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Sportu i Edukacji

Odpowiedziała, że tak. Nowe umowy będą zawierane też na 3 lata.

 
Głosowano w sprawie:
przyjęcia programu współpracy Gminy Wołomin z organizacjami pozarządowymi na 2021 rok;. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Katarzyna
Pazio, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (1)
Wojciech Plichta
NIEOBECNI (2)
Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

21) ustalenia wysokości diet radnych z uwzględnieniem pełnionych funkcji w organach Rady Miejskiej w
Wołominie;
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W dyskusji wzięli udział:
- Olga Ludwiniak- Naczelnik Wydziału Organizacji Urzędu

Wracamy z uchwałą w sprawie ustalenia  wysokości  diet  radnych.  Poprzednia  uchwała,  która została
przesłana do Nadzoru Prawnego Wojewody Mazowieckiego nie zyskała uznania w oczach Wojewody i
przyszło  zawiadomienie  o  wszczęciu  postępowania  nadzorczego.  Pani  prawnik  Wojewody,  która
opiekuje się naszą gminą, przekazała nam, że po pierwsze uchwała ta powinna podlegać publikacji jako
akt  prawa  miejscowego.  Opinie  są  w tee  kwestii  bardzo  rożne,  ale  nasz  Wojewoda  uważa,  że  taka
uchwała  powinna  podlegać  publikacji,  ponieważ  jest  informacją  dla  osób  chcących  w  przyszłości
kandydować  na  radnych.  Kolejną  kwestią,  którą  musimy  zmienić  jest  to,  że  diety  nie  mogą  być
ryczałtowe.   Zdaniem  Wojewody  Mazowieckiego  nie  może  być  to  dieta  ryczałtowa  nawet  jeżeli
zastosujemy potrącenia. Wobec powyższego proponujemy projekt uchwały, w którym nie ma „kar” tylko
„nagrody” za obecność na sesjach i komisjach  oraz za pełnienie funkcji radnego. W tej chwili mamy
pozytywną opinię pani prawnik z Nadzoru. Jeżeli chodzi o wysokości diet, to Pani Naczelnik starała się
przygotować  to  tak,  żeby  nie  było  większych  różnic  dla  radnych.  Niewielka  różnica  będzie  dla
Przewodniczącego Rady oraz dla tych radnych, którzy są w jednej komisji. 

Pani Naczelnik zgłosiła autopoprawkę polegającą na tym, że w § 2 ust 1 pkt 1 zamiast 20% jest 25%. 

- Katarzyna Pazio- radna

Rozumie, że radny, który nie będzie przychodził na sesje i na posiedzenia komisji będzie miał wypłacane 
25 tej podstawy. I w zasadzie jeżeli chodzi o kwestię różnic między tymi uchwałami, które podjęliśmy, to
w zasadzie równic nie ma. 

- Olga Ludwiniak- Naczelnik Wydziału Organizacji Urzędu

Odpowiedziała, że w zasadzie tak. W omawianym projekcie uchwały mamy inne podejście do kwestii
naliczania diet, tzn nagradzania za prace a  nie „karania”. 25% radny dostanie nawet jeżeli  nie przyjdzie,
chyba,  że  zgodnie  z  § 3  ust.  1  radny  złoży  pisemne  oświadczenie  do  Przewodniczącego,  że  nie
wykonywał żadnych obowiązków wynikających z  pełnionej  funkcji  radnego, czyli  sam się przyzna i
uzna, że w tym miesiącu nic nie robił związanego z pełnioną funkcją, to dieta nie zostanie naliczona. 

- Katarzyna Pazio- radna

Kontynuując, radny nie może być ukarany, a Pani Naczelnik bardzo starała się, żeby ta uchwała była jak
najbardziej podobna do poprzedniej. Ale czy naprawdę Wojewoda nie godzi się na to, żeby radny, który
nie przychodzi, podpisuje tylko listę i wychodzi, żeby nie otrzymywał diety?

- Olga Ludwiniak- Naczelnik Wydziału Organizacji Urzędu

Większość uchwał,  które były podejmowane i  gminy, które ruszają  uchwały o dietach radnych mają
rozstrzygnięcia nadzorcze. Po konsultacjach z prawnikiem Nadzoru Wojewody i naszym zobowiązaniu,
że  zostanie  przygotowany  nowy  projekt  uchwały,  takiego  rozstrzygnięcia  nie  będzie.  Zdarzyły  się
przypadki w innych gminach, że Wojewoda nie tylko uchylał uchwałę bieżącą, ale i poprzednią.

- Katarzyna Pazio (Ad Vocem)- radna

Powiedziała, że to było tylko pytanie, aby się upewnić. Radna powiedziała, że nie podejrzewa radnych, że
będą tylko podpisywać listę i wychodzić. Jeśli chodzi o kwestie prac na komisji ostatniej, na której radny
Bogdan  Sawicki  złożył  wniosek,  żeby  radny,  który  jest  tylko  w  jednej  komisji  nie  był  niejako
pokrzywdzony, bo wiemy, że te komisje się połączyły i to jest dobry wniosek, żeby radny miał wypłacane
maksymalnie za jedną komisję.  

- Bogdan Sawicki- radny
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Tu jest taki zapis, że radnym Rady Miejskiej za pracę w komisjach przysługuje dieta w wysokości 5%
podstawy za udział jednej komisji, czy tak? A co będzie jeżeli radny będzie uczestniczył komisji, której
członkiem nie jest? Czy jeżeli radny podpisze listę, to również dostanie za to dietę?

- Olga Ludwiniak- Naczelnik Wydziału Organizacji Urzędu

Odpowiedziała, że radny musi być członkiem komisji. 

- Bogdan Sawicki- radny

Jeżeli radny jest w dwóch Komisjach, to będzie miał o 5% więcej? 

- Olga Ludwiniak- Naczelnik Wydziału Organizacji Urzędu

Odpowiedziała, że jeżeli radny jest członkiem dwóch albo trzech Komisji, to będzie miał płacone 2 x po
5%, ale nie więcej niż 10 %, czyli za tą trzecią nie będzie miał płacone. 

- Bogdan Sawicki- radny

Czyli członek dwóch Komisji będzie miał więcej niż członek jednej Komisji? Czyli to jest tak tylnymi
drzwiami wprowadzona podwyżka? 

- Katarzyna Pazio- radna

Powiedziała, że ona inaczej zrozumiała na Komisji, tzn. że radny będzie miał płacone za jedną Komisję. 

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Powiedział,  że  jednak  musimy  wziąć  pod  uwagę,  że  jeżeli  radny  pracuje  w  dwóch  czy  w  trzech
Komisjach, to chyba zrozumiałe, że ma więcej pracy i poświęca więcej czasu. Więc nie można tego tak
ograniczyć, że ktoś jest w jednej Komisji dostaje tyle samo co w trzech. 

- Katarzyna Pazio- radna

Powiedziała,  że  nie  zgadza  się  na  żadną  podwyżkę,  i  uważa,  że  nawet  radny,  który  jest  w  dwóch
Komisjach (ona jest w dwóch Komisjach), powinien mieć płacone za jedną Komisję, ponieważ to jest jej
wola, że pracuje w dwóch czy w trzech Komisjach. Natomiast jeżeli chodzi o podwyżki diet, to nie ma o
czym mówić, ponieważ obecna tu Pani Burmistrz wielokrotnie powtarzała,  że sytuacja finansowa jest
trudna,  a  więc  ona nie  widzi  możliwości  podwyżek.  Radna uważa,  że  radny powinien  mieć  tak  jak
dotychczas. Jej bardzo zależało na tym, że radny, który nie przychodzi na sesję, nie ma płacone. I w tej
uchwale  jest  ten  wymóg  spełniony,  za  co  podziękowała  pani  Naczelnik.  Natomiast  o  żadnych
podwyżkach nie  może  być mowy i  tak  zrozumiała  na  Komisji,  radny będzie  miał  płacone  za  jedną
Komisję. 

- Bogdan Sawicki- radny

To w takim układzie na przykładzie jego osoby, radny zapisywał się do trzech komisji, tj Finansowej,
Gospodarki i Statutowej. W trakcie następują zmiany, tzn 2 Komisje zostały połączone. Radny uważa, że
zmiany dotyczące diet  powinny być uzgadniane w czasie kiedy radni decyduj  kto do jakiej  Komisji.
Uważa on, że to co jest teraz to nie są szczere intencje. To musi być jasno określone, nie dzielmy, że ten
przychodzi na trzy Komisje, ten na jedną ,czy na jakąś połączoną ma więcej. To nie chodzi o pieniądze,
ale o fakt.

- Marek górski- Przewodniczący Rady

Powiedział, że musi zabrać inny głos niż radny Bogdan Sawicki, ponieważ mieliśmy przykład ostatniej
Komisji Gospodarki i Finansów i było tylko 10 radnych. Przewodniczący podejrzewa, że gdyby mieli
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zapłacone  za  tę  Komisję,  to  by  wszyscy  przyszli,  a  tymczasem  oprócz  radnych-członków  Komisji
przyszła tylko jedna osoba. Przewodniczący nie do końca jest przekonany, czy radny, który nie dostanie
wynagrodzenia  pokusi  się,  żeby robić  coś  ponad miarę.  Jeżeli  radny ma to w sobie,  to  będzie  robił
spotkania  z  mieszkańcami  i  będzie  się  udzielał  w  sprawach  mieszkańców.  Przewodniczący  nie  jest
przekonany czy jest to to samo.

- Piotr Sikorski (Ad Vocem)- radnych

Pan Przewodniczący wystosował do radnych pismo, żeby jak najmniej zabierali głos na sesji. Radnemu
wydaje się,  że  na Komisji  wszystko zostało ustalone,  naniesione zostały poprawki.  Radny uważa,  że
uchwała w takiej wersji,  którą przedstawiła Pani Naczelnik jest uchwałą właściwą i taką powinniśmy
podjąć. Kto jak zagłosuje, to jest każdego sprawa. Argumentując to, że tak powinno zostać, tak jak radny
Sawicki  zgłosił,  że  jest  tylko  w  jednej  Komisji,  radny  przypomniał,  że  nie  tak  dawno  szukaliśmy
chętnych do Komisji Skarg Wniosków i Petycji i niestety, ale chętnych nie było. Komisja ma w tej chwili
4 członków, a nie 5. Nic nie stoi na przeszkodzie, żeby zgłosić się do takiej Komisji. To jedno, po drugie
radny sobie przypomina,  że na Komisji  Bezpieczeństwa czekał  raz prawie 20 min.,  żeby zebrało się
kworum. Radny uważa, że to nagradzanie jest dobrym pomysłem,. 

- Robert Kobus- radny

Pani Naczelnik mówiła, że Biuro Prawne Wojewody miało wątpliwości co do naszej uchwały. Czy Biuro
Prawne Wojewody miało jakikolwiek wątpliwości do uchwały obowiązującej dotychczas?

- Olga Ludwiniak- Naczelnik Wydziału Organizacji Urzędu

Odpowiedziała, że nie. 

- Robert Kobus- radny

W takim razie dlaczego tak naprawdę tę uchwałę na siłę chcemy zmieniać? Uchwała w sprawie diet była
uchwalona  w  2015  roku,  poprzednia  była  uchwalona  w  2008  roku,  poprzednia  w  2007,  jeszcze
poprzednia w 2001 i każda opierała się na tych samych kryteriach, jedynie delikatnie zmieniały się stawki
procentowe. W tej chwili Radny rozumie, tak jak mówiła Pani Wiceprzewodnicząca Rady chodzi o to,
żeby radni, którzy nie przychodzą na sesje i na komisje nie otrzymywali diet. Radny chciałby, aby to
wybrzmiało w ten sposób, że radni, którzy nie uczestniczą w pełni w pracach Rady, tzn nie przychodzą na
komisje, nie przychodzą na sesje, to rzeczywiście otrzymują jakąś dietę, ale tak naprawdę otrzymują dietę
w wysokości 306 złotych a nie 1074 zł tak jak radni którzy biorą udział we wszystkich posiedzeniach.
Radny uważa, że to już była jakaś kara, że radny który uczestniczył w pracach otrzymywał pełną dietę,
jeżeli nie, to miał procentowo zabieraną kwotę i stąd jego pytanie. Dlaczego to zmieniamy? 

- Katarzyna Pazio- Zastępca Przewodniczącego Rady

Też ją zdziwiło to, że Wojewoda miał zastrzeżenia do tej uchwały, a nie miał do przedniej. Jeżeli chodzi
o poprzednią uchwałę, to jest ona opiniowana przez Wojewodę w chwili jej podejmowania.  Więc tamta
była podejmowana w 2015 roku i wtedy się wypowiadał ówczesny Wojewoda na temat tamtej uchwały.
Jesteśmy obecnie z innym Wojewodą, z inną uchwałą i Wojewoda dopóki nie jest przyjmowana przez
radnych kolejna uchwała, to nie bada wstecz uchwał. Radnej się wydaje, że Wojewoda nie śledzi tego co
5 czy 10 lat temu  radni podjęli w danej Gminie. 

- Olga Ludwiniak- Naczelnik Wydziału Organizacji Urzędu

Taj  jak analizowała  ostatnie  lata,  bo każdy Wojewoda i  jego Nadzór inaczej  podchodzi  do pewnych
kwestii. Jednak kiedy jest ruszona sprawa, to może się zdarzyć, tak jak w Gminie Raszyn, że zostaną
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również uchylone poprzednie uchwały,  chociażby te,  które nie  były publikowane.  Od razu poszło to
wstecz lawinowo do innych lat. Oczywiście w rozstrzygnięciu nadzorczym.

- Robert Kobus- radnych

Ponowił swoje pytanie: dlaczego ruszamy coś co w jego przekonaniu dobrze funkcjonuje w Gminie od 20
lat?

- Marek górski- Przewodniczący Rady

Powiedział, że nie będzie wracał do tej niechlubnej historii. Jeżeli w Starostwo ma pewien system 
wynagradzania radnych i jest on zatwierdzony i nie ma tam uwag, a u nas były ryczałty i również 
większość z Państwa wie dlaczego te ryczałty zostały wprowadzone. I skoro już ruszamy temat, to 
musimy zrobić coś co Wojewoda nam przyjmie. Zaproponował przyjąć tę wersję, którą mamy skoro jest 
pozytywna opinia Biura Prawnego Wojewody i już naprawdę do tego nie wracać. 

- Katarzyna Pazio- Zastępca Przewodniczącego Rady

Uważa,  że uchwała,  która była do tej  pory obowiązująca  zakładała,  że w lipcu  i  w sierpniu nie  ma
zazwyczaj  sesji,  a  dietę  za  te  miesiące  dostajemy.  Dla  niej  jest  to  po  prostu  nieprawidłowe
funkcjonowanie. Jeżeli w miesiącu nie ma sesji, to radny nie powinien otrzymywać diety. To jest zwykła
uczciwość. Radna nie rozumie, dlaczego ma się dostawać dietę za coś, w czym się nie uczestniczy. Radny
ma prawo być na wakacjach, ma prawo być na urlopie, ma prawo wziąć zwolnienie lekarskie, ale wtedy
nie pełni funkcji radnego i wówczas nie należy mu się dieta.

- Robert Kobus- radny

Zgadza się z Wiceprzewodnicząca Rady, ale argumentacja radnych była trochę inna, a mianowicie żeby
ukarać radnych, którzy nie uczestniczą w obradach komisji i sesji. Dlatego pozwolił sobie przytoczyć te
wyliczenia,  że  radny,  który  do  tej  pory nie  uczestniczył  w komisjach  i  sesjach  otrzymywał  dietę  w
wysokości 306 złotych. 

- Karol Cudny- radny

Kontynuując wątek, dotyczący podwyżek zapytał, czy jest symulacja dotycząca tego ile w tej chwili , w
sytuacji, w której wszyscy radni uczestniczą we wszystkim, ile miesięcznie przeznaczamy na diety wg
bieżącej uchwały i ile będziemy przeznaczać wg nowej uchwały, bo to nam powie czy jest podwyżka czy
jej nie ma. 

- Olga Ludwiniak- Naczelnik Wydziału Organizacji Urzędu

Odpowiedział, że ogólna miesięczna kwota przeznaczona na diety to 25 tys. złotych. Po zmianie uchwały
też  mniej  więcej  tyle  będzie.  Nie  będzie  znaczących  różnic.  Jak  radni  będą  uczciwie  składali
oświadczenia,  że  nie  pełnili  funkcji  radnych  to  nie  dostaną  diety  w  ogóle.  

Głosowano w sprawie:
ustalenia wysokości diet radnych z uwzględnieniem pełnionych funkcji w organach Rady Miejskiej w 
Wołominie wraz autopoprawką;. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
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ZA (12)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marek Górski, Paweł Kocik, Agnieszka 
Koza , Ryszard Madziar, Wojciech Plichta, Paweł Rozbicki, Piotr Sikorski, Magdalena Zych
PRZECIW (1)
Robert Kobus
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse, Katarzyna Pazio, Bogdan Sawicki, Kazimierz 
Tarapata
NIEOBECNI (2)
Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

22) odwołania wyborów do organów Sołectwa Mostówka w Gminie Wołomin;

Głosowano w sprawie:
odwołania wyborów do organów Sołectwa Mostówka w Gminie Wołomin;. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (16)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Ryszard Madziar, Katarzyna Pazio, Wojciech 
Plichta, Paweł Rozbicki, Piotr Sikorski, Magdalena Zych
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Agnieszka Koza , Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata
NIEOBECNI (2)
Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

8. Informacje Burmistrza o pracy w okresie między sesjami;

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

W związku z tym, że żadne pytania nie wpłynęły, Pani Burmistrz nie będzie odpowiadać na pytania.
Poprosił  radnych  aby  swoje  pytania  kierowali  na  piśmie.     

9. Informacja o złożonych interpelacjach, zapytaniach i wnioskach radnych.

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

W  ostatnim  czasie  nie  było  interpelacji.  W  ostatniej  chwili  wpłynęły  zapytania  radnych.  Część
odpowiedzi  już  została  udzielona,  reszta  zostanie  wysłana  mailem.  

10. Informacje Przewodniczącego Rady i sprawy bieżące;

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Wiecie Państwo, że był planowany wyjazd na oglądanie instalacji, ale niestety ze względu na pandemię 
został odłożony. Jeden z prezesów zobowiązał się do zrobienia prezentacji na ten temat. Jak będzie ona 
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gotowa, to radni zostaną o tym poinformowani. 

W dyskusji wzięli udział:
- Bogdan Sawicki- radny 

Zapytał czy w kasie Urzędu można płacić gotówką czy tylko kartą?

- Olga Ludwiniak- Naczelnik Wydziału Organizacji Urzędu

Zachęcamy  do  dokonywania  płatności  bezgotówkowych,  ale  jeżeli  przyjdzie  klient,  który  będzie
załatwiał sprawy np. w Urzędzie Stanu Cywilnego i będzie chciał zapłacić gotówką nikt mu nie odmówi
takiej płatność. Po prostu ze względów bezpieczeństwa mieszkańców zalecane są płatności kartą. 

- Bogdan Sawicki- radny

Powiedział, że doszły go słuch, że Strażnik Miejski wyprosił panią, bo powiedział, że przyjmowane są 
tylko płatności kartą. 

- Olga Ludwiniak- Naczelnik Wydziału Organizacji Urzędu

Zalecamy płatności  bezgotówkowe,  ale  jak ktoś jest  w Urzędzie  i  załatwia  sprawę, to  nikt  płatności
gotówkowej nie odmówi. 

- Bogdan Sawicki- radny

Powiedział, że chodziło o płatność za wywóz odpadów komunalnych i pani została wyproszona. 

- Olga Ludwiniak- Naczelnik Wydziału Organizacji Urzędu

Powiedziała, że sprawdzi, a jeżeli tak było to nieporozumienie. 

11. Zamknięcie obrad.

W dyskusji wzięli udział:
- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina

Zaprosiła  Radnych  i  mieszkańców  Gminy  do  obejrzenia  wystawy  związanej  ze  100-leciem  Bitwy
Warszawskiej 1920r., która jest przed budynkiem Urzędu Miejskiego. Pani Burmistrz powiedziała,  że
mimo pandemii i trudnego czasu w komunikacji międzyludzkiej mamy się czym pochwalić. Warto wziąć
rodzinę i zobaczyć to, co powinno być docenione w tym roku. Nie tylko 30-lecie samorządu, ale też
właśnie  100-  lecie  Bitwy  Warszawskiej.    

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął XXIV sesje Rady Miejskiej w Wołominie kadencji 
2018-2023. 

Przewodniczący obrad:                          Sekretarz obrad:                                   Protokołowała:
Marek Górski                                         Agata Bochenek                                   Elżbieta Żak
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